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Ortaca, Dalaman ve Fethiye’ye

DOĞALGAZ GELİYOR
Ortaca, Dalaman ve Fethiye'ye doğalgaz geliyor. Konu ile ilgili Cumhurbaşkanı 

Recep Tayyip Erdoğan imzası ile karar yayınlandı.

 � Haber: Harun YILDIRIM
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-

doğan imzası ile yayınlanan ve 02 
Kasım’da Resmi Gazete’de yayınlanan 
Cumhurbaşkanı Kararına göre, Türki-
ye’deki 5 bölgede doğal gaz boru hat-
tı projesi yapılacağı belirtildi. Buna göre, 

Bursa-Balıkesir illerinde Dursunbey il-
çesi, Karaman-Konya illerinde Seydişe-
hir, Ermenek ilçeleri, Kastamonu-Sinop 
illerinde Taşköprü-Boyabat ilçeleri, Kı-
rıkkale ilinde Keskin-Çelebi ilçeleri ile 
Muğla-Antalya ilinde Korkuteli, Fethi-
ye, Dalaman ve Ortaca ilçelerini kapsa-
yacak şekilde doğalgaz boru hattı yapı-

lacağı öğrenildi.
Korkuteli, Fethiye, Dalaman ve Or-

taca ilçelerini kapsayan projede 480 
km.lik çalışma yapılacak. Konu ile ilgili 
bu bölgelerde Boru Hatları ile Petrol Ta-
şıma Ananim Şirketi Genel Müdürlüğü 
tarafından acele kamulaştırılmasına ka-
rar verildiği belirtildi.

“Ortaca’mıza hayırlı olsun” diyen Ak 
Parti Ortaca İlçe Başkanı Burak Kap-
lan, “Cumhurbaşkanımız Recep Tay-
yip Erdoğan’ın Fethiye, Seydikemer, Or-
taca ve Dalaman bölgelerine doğal gaz 
hattı kazandırılmasıyla ilgili kararname-
si Resmi Gazete’de yayımlanarak yürür-
lüğe girdi.

Uzun süredir üzerinde çalışılan böl-
gemizin bir hayalini daha gerçekleşti-
ren Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’a Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanımız Alparslan Bayraktar’a, Millet-
vekillerimiz Kadem Mete ile Yakup Ot-
göz ve il Başkanımız Gültekin Akça’ya 
sonsuz teşekkür ederim” dedi.

Ak Parti Ortaca İlçe Başkanı Burak Kaplan, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve 
Ortaca Belediye Başkanı Alim Uzundemir

 � Haber: Harun 
YILDIRIM
Ak Parti Köyceğiz İl-

çe Başkanı belli oldu. Ak 
Parti Köyceğiz İlçe Başka-
nı Mehmet İlhan, Belediye 
Başkan Aday Adaylığı için 
geçtiğimiz günlerde istifa 
etmişti. Mehmet İlhan’dan 
boşalan Ak Parti Köyce-
ğiz İlçe Başkanlığı görevine 
Okan Yatkın getirildi.

Okan Yatkın’ın yöne-
tim kurulu ise şu isimler-
den oluştu;

Abdullah Vural, Adem 
Koçbıyık, Ahmet Eryılmaz, 
Ali Kısaoğlu, Aykut Çığır-
gan, Fatih Ölemez, Feru-
dun Dalaman, Gizem Ka-
ya, Hasan Kaplan, Hüsa-
mettin Kaya, İbrahim Or-
han, İsmail Cihan, Mehmet 
Aydın, Mehmet Beyhan 
Turan, Namık Kemal Ay-
bey, Nermin Çoban, Sabri 

Deniz, Salih Karahan, Sü-
leyman Can, Şaban Karaca, 
Ülker Aslan ve Ünal Yıl-
dırım.

OKAN YATKIN 
KİMDİR?

1988 yılında esnaf bir 
ailenin ilk çocuğu olarak 
Köyceğiz'de dünyaya gelen 
Okan Yatkın ilk, orta ve lise 
eğitimini Köyceğiz’de oku-
du. Balıkesir Üniversitesi 
İnşaat Mühendisliği bölü-
münden 2009 yılında me-
zun olan Okan Yatkın, iş 
hayatına doğup büyüdüğü 
Köyceğiz’de müteahhitlik 
yaparak atıldı. 2019 yılın-
da Köyceğiz Belediye Mec-
lis Üyeliğine seçilen Okan 
Yatkın bir süre belediye 
başkan yardımcılığı göre-
vinde de bulunmuştur. 

Okan Yatkın, evli ve iki 
çocuk babasıdır.

AK Parti Köyceğiz 

Yeni İlçe 
Başkanı belli 
oldu
Ak Parti Köyceğiz İlçe Başkanı 
Mehmet İlhan geçtiğimiz günlerde 
görevinden ayrılmıştı. İlhan’ın yerine 
yeni ilçe başkanı belli oldu.

CHP'nin A Takımı belli oldu

ORTACA’DAN BiR
iSiM DE YARIŞTI

CHP'nin 38. Olağan 
Kurultayı'nda Özgür Özel  
Genel Başkan seçildi. Genel 
Başkanlık seçimlerinin ar-
dından Parti Meclisi (PM) 
ve Yüksek Disiplin Kuru-

lu (YDK)  
üyeleri belli oldu. Özel’in 
A takımı belirlediği isimler 
arasında Ortaca’dan da bir 
kişi yer aldı.

2’DE

Çağdaş Bodrum Spor, 
Onvo Büyükçekmece’yi 
uzatmalarda devirdi 

Türkiye Sigorta Basket-
bol Süper Ligi’nde mücadele 
eden Çağdaş Bodrum Spor, 
ligin altıncı haftasında On-

vo Büyükçekmece Basketbol 
ile karşılaştı. Bodrum maçı, 
uzatmalarda 83-79’la kazan-
dı. 7’DE

AK Parti Muğ-
la İl Başkanı Av 
Gültekin Akça 
Seydikemer, Fet-
hiye, Dalaman, 
Ortaca ilçeleri-
ne doğalgaz ve-
rilmesine yönelik 
2 Kasım tarihinde 
Resmi Gazetede 
yayımlanan Cum-
hurbaşkanı kararı-
na ilişkin açıklama 
yaptı. İl Başkanı 
Akça yaptığı açık-
lamada “Hedefi-
miz Muğla’nın tüm 
ilçelerinin doğal-
gaza kavuşması-
dır” dedi. 2’DE

Ak Parti İl Başkanı Akça; 
Hedefimiz Muğla’nın tüm 
ilçelerinin doğalgaza kavuşması
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 � Haber: Ceylin ŞENER
Yatağan Belediye Başkanı 

Mustafa Toksöz'ün girişimle-
riyle, ilçe merkezinin ardın-
dan, Madenler, Bozarmut ve 
Akgedik mahalleleri doğalga-
za kavuşmuş, doğalgaz imka-
nından diğer mahallelerin de 
faydalanabilmesi için Başkan 
Toksöz tarafından girişimler 
artırılmıştı. Girişimlerin so-
nuç vermesiyle, Şahinler, Ye-
şilbağcılar – Taşkesik TOKİ, 
Turgut ve Bozüyük mahalle-
lerinde doğalgaz firması tara-
fından çalışmalara başlanır-
ken,  Şahinler ve Yeşilbağcılar 
– Taşkesik TOKİ mahallele-
rinde doğalgaz çalışmaları ta-
mamlanarak, doğalgaz kulla-
nımına başlandı.

Şahinler ve Yeşilbağcılar 
– Taşkesik TOKİ mahallele-
rinde doğalgaz kullanımına 
başlanması nedeniyle iki ma-
hallede tören düzenlendi. Tö-
renlere, Yatağan Kaymaka-
mı Mustafa Emre Kılıç, Bele-
diye Başkanı Mustafa Toksöz, 
Başkan Yardımcıları İsma-
il Kaya ve Ahmet Yunus Tu-
na, Akmercan Doğalgaz İş-
letme Müdürü Erkan Dede, 
daire amirleri, siyasi parti ve 
sivil toplum kuruluşlarının 
temsilcileri, mahalle muhtar-
ları ve mahalle sakinleri ka-
tıldılar.

"ŞEHİRDE NE VARSA, 
KIRSAL MAHALLELERDE 
DE AYNI HİZMET OLU-
YOR"

Şahinler Mahallesinde-
ki törende konuşan Beledi-
ye Başkanı Mustafa Toksöz, 
Şahinler Mahallesinin bü-
yük bir bölümünün doğal-
gazla buluşmasına vesile ol-
malarından dolayı çok mutlu 
olduklarını belirterek, "Göre-
ve geldiğimiz günden bu ya-
na Şahinler Mahallemize ha-
lı saha ve çocuk oyun gru-
bu kazandırdık. Doğalgaz ça-
lışmalarının tamamlanarak, 
toprağının oturmasıyla ma-
hallemizin yollarını yenileye-

ceğiz" dedi.
2019'da "Önce hizmet, 

önce Yatağan" sloganıyla yo-
la çıktıklarını ve bu doğrultu-
da çalışmalarına ara vermek-
sizin devam ettiklerini be-
lirten Toksöz, "Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün gösterdi-
ği yolda, ilçemizi merkeziyle 
kırsalıyla yaşanabilir yer ya-
pabilmek için elimizden ge-
len gayreti gösteriyoruz. Şe-
hirde ne varsa, kırsal mahal-
lelerimizde de aynı hizmeti 
sağlamaya çalışıyoruz. Halka 
hizmet, Hakk'a hizmet anla-
yışıyla Yatağanımıza hizmet 
etmeye devam ediyoruz" di-
ye konuşarak, şu ifadelerde 
bulundu:

"İlçemize sağladığı destek 
ve katkılardan dolayı Akmer-
can CEO Yunus Bey, Muğla 
Genel Müdürü Serdar Bey'e 
teşekkür ediyorum. Konutla-
rına doğalgaz bağlanan hem-
şehrilerimize hayırlı olsun di-
liyorum. 2024 yılında, Şahin-
ler Mahallemizde doğalgaz 
alamayan konut kalmayacak 
inşallah. Bu sayede tüm Şa-
hinlerli hemşehrilerimizin 
bu hizmetten faydalanması-
nı sağlayacağız. Bilgi kirliliği-
nin önüne geçmek için şunu 
belirtmek istiyorum. Doğal-
gaz çalışmaları, yapıldığı böl-
gede etap etap yapılmaktadır. 
Mesela, Turgut Mahallemiz-
de giriş tarafı bu yıl doğalgaz 
alırken, üst tarafı gelecek yıl 
alacak, Yeşilbağcılar Mahalle-
mizde Taşkesik TOKİ konut-
ları doğalgaz alırken, gelecek 
yıl da Dağdibi mevkisi doğal-
gaza kavuşacak. Yatağan ilçe 
merkezi de aynı şekilde etap 
etap yapıldı ve 5-6 yıl içeri-
sinde tamamlandı."

YATAĞAN'I ŞEHRİYLE, 
KIRSALIYLA DAHA YAŞA-
NABİLİR YER HALİNE GE-
TİRİYORUZ

Belediye Başkanı Toksöz, 
Yeşilbağcılar Mahallesi'nde 
yaptığı konuşmada ise, bele-
diye olarak hizmetlerine de-
vam ettiklerini, belediye dı-

şındaki hizmetlerde ise, gi-
rişimlerde bulunarak hem-
şehrilerimizin hem refaha 
kavuşmasını hem de hayat 
şartlarını kolaylaştırmaya de-
vam ettiklerini belirterek, 
"2019 yılından bu yana Yata-
ğanımızın bütünü değişme-
ye devam ediyor. Doğalgaz, 
hem ekonomik hem güveni-
lir bir enerji kaynağıdır. 2024 
yılında, Dağdibi ve Karamer-
sin mevkilerini de doğalgaz-
la buluşturarak Yeşilbağcılar 
Mahallemizin tamamını do-
ğalgazla buluşturmak, en bü-
yük arzumuzdur" dedi.

Belediye ekiplerinin ilçe 
genelinde çalışmalarına ara-
lıksız devam ettiğinin altını 
çizen Başkan Toksöz, "Göre-
ve geldiğimiz günden bu ya-
na, Yeşilbağcılar Mahallemiz-
de bulunan üç sosyal tesisi-
mizin yemekhanesi ve bula-
şıkhanesini yaptık. Bu sosyal 
tesislerin yetersiz gelmesi ne-
deniyle büyütme çalışmala-
rı gerçekleştirdik. Yeşilbağcı-
lar, halı saha ve 2 çocuk oyun 
grubu yapmak bizlere nasip 
oldu. İnşallah seçim öncesin-
de de bazı yollarımızın yapı-
mına başlayacağız ve seçim-
den önce yollarımızı hem-
şehrilerimizin hizmetine su-
nacağız" diyerek, şu ifadeler-
de bulundu:

"Yeşilbağcıları su para-
sı ile ilgili Muğla Büyükşe-
hir Belediyesiyle mahkeme-
lik olduk. Mahkeme bizleri 
haklı bularak, Yeşilbağcılarlı 
hemşehrilerimizin ödeyeceği 
su parasını, dörtte bir oranı-
na çekti ve 1.000 liralık su fa-
turası 250 liraya düşmüş ol-
du. Ne yaparsak, hemşehrile-
rimiz için yapıyoruz ve Cum-
hurbaşkanımız Recep Tay-
yip Erdoğan'ın da dediği gibi 
'halka hizmet, Hakk'a hiz-
mettir' diyoruz."

Konuşmaların ardından, 
her iki mahallede de doğal-
gaz yakma törenleri gerçek-
leştirildi.

Yatağan’da iki kırsal mahalle 
daha doğalgazla buluştu
Yatağan Belediye Başkanı Mustafa Toksöz'ün girişimleriyle, 
Yatağan'ın Şahinler ve Yeşilbağcılar – Taşkesik TOKİ 
mahalleleri, doğalgazla buluştu. Doğalgaz çalışmalarının 
tamamlanmasıyla birlikte, her iki mahallede doğalgaz verme 
törenleri gerçekleştirildi.

 � Haber: Harun 
YILDIRIM
“İktidara gelişi ile birlikte bir-

çok ilke imza atan AK Parti Hü-
kümetlerinin önemli projelerin-
den birisi de doğalgaz olmuştur.

3 Kasım 2002 öncesi sade-
ce birkaç büyükşehir merkezin-

de bulunan doğalgaz, AK Parti 
Hükümetleri döneminde tüm ül-
keye yayılmış ve artık her ilimiz-
de doğalgaz bulunmaktadır. 

Muğla’mız için de doğalgaz 
önceliğimiz olmuş ve bu bağ-
lamda önce Muğla Merkeze do-
ğalgaz getirilmiştir. Daha son-
ra ise Yatağan ve Kavaklıdere 

ilçelerimize de doğalgaz ka-
zandırılmıştır. Milas ilçemiz 
için ise çalışmalar devam et-
mekte olup 2024 yılında gaz 
verilmesi planlanmaktadır. 

Amacımız öncelikle temiz 
ve güvenilir enerji olan doğal 
gazı Muğla’mızın tüm ilçeleri-
ne getirmektir.

İşte bu bağlamda daha 
önce de ifade ettiğimiz üzere 
Seydikemer, Fethiye, Ortaca 
ve Dalaman ilçelerimize do-
ğalgaz gelmesi ile ilgili olarak 
2 Kasım 2023 tarihinde Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan imzası ile 
önemli bir karar resmi gaze-
tede yayımlanmıştır.

Bu karar ile bu 
ilçelerimize bağlanacak 
doğalgaz hattının 
güzergâhına ilişkin olarak 
acele kamulaştırma kararı 
çıkmıştır. Bu bağlamda 
Fethiye ilçemize 2025 
yılında, Ortaca ve Dalaman 
ilçelerimize 2026 yılında ve 
Seydikemer ilçemize ise 
2027 yılında gaz verilmesi 
planlanmaktadır. 

“Diğer ilçelerimiz için de 
çalışmalar devam etmekte-
dir. “

Muğla’mızın diğer ilçele-
rinin de doğalgaza kavuşma-
sı için çalışmalar devam et-
mektedir. 

AK Parti olarak iktidarımız 
dönemlerinde milletimize 
verdiğimiz her sözü yerine 
getirdik ve getirmeye devam 
edeceğiz. 

Projenin hayata 
geçmesinde emeği olan 
başta Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
olmak üzere Enerji ve 
Tabii Kaynaklar Bakanımız 
Alparslan Bayraktar ile 
Milletvekillerimiz Kadem 
Mete ve Yakup Otgöz’e 
teşekkür ediyor, doğalgazın 
hemşerilerimize hayırlı 
olmasını temenni ediyorum “

Akça; Hedefimiz Muğla’nın tüm 
ilçelerinin doğalgaza kavuşması
AK Parti Muğla İl Başkanı Av Gültekin Akça Seydikemer, Fethiye, Dala-
man, Ortaca ilçelerine doğalgaz verilmesine yönelik 2 Kasım tarihinde 
Resmi Gazetede yayımlanan Cumhurbaşkanı kararına ilişkin açıklama 
yaptı. İl Başkanı Akça yaptığı açıklamada “Hedefimiz Muğla’nın tüm 
ilçelerinin doğalgaza kavuşmasıdır” dedi. Akça açıklamasında şu ifade-
lere yer verdi: 
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CHP'nin A Takımı belli oldu

ORTACA’DAN BiR
iSiM DE YARIŞTI

CHP'nin 38. Olağan Kurultayı'nda Özgür Özel  
Genel Başkan seçildi. Genel Başkanlık seçimlerinin ardından 

Parti Meclisi (PM) ve Yüksek Disiplin Kurulu (YDK)  
üyeleri belli oldu. Özel’in A takımı belirlediği isimler arasında 

Ortaca’dan da bir kişi yer aldı.

 � Haber: Harun 
YILDIRIM
CHP’nin 38. Olağan 

Kurultayı’nın bugünkü bölü-
münde 60 kişilik Parti Mec-
lisi (PM) ile 15 kişilik Yüksek 
Disiplin Kurulu (YDK) üye-
lerinin seçimi yapıldı. PM se-
çimde 1366 delegenden 1277 
delege oy kullandı. Kulla-
nılan oyların 1092’si geçer-
li olurken 185 oy geçersiz sa-
yıldı. Ankara Arena Spor 
Salonu’nda düzenlenen se-
çim yaklaşık 5.5 saat sürdü.

5 İSİM ÖZEL’İN LİSTE-
SİNİ DELDİ

CHP Genel Başkanı Öz-
gür Özel’in oluşturduğu liste-
de olmayan Müslim Sarı, De-
niz Yavuzyılmaz, Oğuz Kaan 
Salıcı, Ali Haydar Hakverdi 
ve Orhan Sarıbal listeyi dele-
rek delegelerden aldıkları oy-
larla CHP PM listesine girdi.

Sonuçlara 3 gün itiraz 
hakkı bulunuyor, resmi so-
nuçlar, bu süreçteki itirazla-
rın değerlendirilmesinin ar-
dından açıklanacak. 

MUĞLA’DAN ADAY 
OLAN İSİMLER

Özgür Özel’in anahtar lis-
tesinde Muğla’dan iki Par-
ti Meclisi adayı yer aldı. Al-
kım Denizaslanı ve Cumhur 
Uzun.  Onların dışında İl Yö-
netiminden Av. Yağmur Tür-
kel de liste dışında aday gös-
terildi.

Datça’dan da eski PM 
Üyelerinden Nazmiye Halva-
şi de “adayım” dedi...

ORTACALI İSİM YA-
RIŞTI

Özgür Özel’in genel baş-
kan seçildiği 38’inci kurul-
tayda, A takım listesinde Or-
tacalı bir isim de yer bul-
du. Ortaca’dan emekli öğret-
men Halil Pamuk ve Ülker 
Pamuk’un oğulları, Vestel Ar-
Ge Müdürü Elektrik Elektro-
nik Yüksek Mühendisi An-

daç Pamuk, yeni CHP Genel 
Başkan’nın A takım listesin-
de yer aldı. Ayrıca Muğla’dan 
Milletvekili Cumhur Uzun 
ile Alkım Denizaslanı’da PM 
seçimlerine girdi.

Milletvekili Cumhur 
Uzun seçilemedi. Özgür 
Özel’in de istemesine rağmen 
8 kişilik PM Bilim, Kültür ve 
Sanat Platformu için yeterli 
oy alamayan Ortaca’dan An-
daç Pamuk  9’ncu olunca PM 
dışında kaldı.

Bodrum’dan Av. Rem-
zi Kazma Yüksek Disiplin 
Kurulu’na seçilirken, Alkım 
Denizaslanı ise listede yer 
buldu.

İşte CHP’nin yeni A takı-
mının tam listesi:
Parti Meclisi Üyeleri
Gökhan Zeybek
Özgür Karabat
Bedirhan Berk Doğru
Ozan Işık
Deniz Yücel
Gamze Taşçıer
Murat Bakan
Suat Özçağdaş
Cem Aydın
Baki Aydöner
Ensar Aytekin
M. Gül Çiftçi Binici
Selin Sayek Böke
Canan Taşer
Pınar Uzun Okakin
Mahir Yüksel
Erhan Adem
Burhanettin Bulut
Ecevit Keleş
Ali Abbas Ertürk
Hikmet Erbilgin
Ali Haydar Fırat
Bülent Nuri Çavuşoğlu
Hüseyin Yaşar
Berker Esen
Ulaş Karasu
Müslim Sarı
Deniz Yavuzyılmaz
Zeliha Aksaz Şahbaz
Özgür Ceylan
Hikmet Yalın Halıcı
Erbil Aydınlık
Sevgi Kılıç

Yalçın Görgöz
Orhan Sarıbal
Turgay Özcan
Melisa Uğuraş
Mehmet Tüm
Ali Haydar Hakverdi
Mehmet Necati Yağcı
Sinem Kırçiçek
Mustafa Sezgin Tanrıkulu
İsmail Atakan Ünver
Semra Dinçer
Nevaf Bilek
Hüseyin Can Güner
Ahmet Hakan Uyanık
Bora Terzi
Ertan Akbaba
Dursun Bulut
Oğuz Kaan Salıcı
Şengül Yeşildal
Emin Umut Dikili
Eylem Ertuğ Ertuğrul
Sinan Adıyaman
Mustafa Adıgüzel
Erdal Aksunger
Murat Çan
Veli Özdemir
Necdet Saraç
Bilim Kültür Sanat Platfor-
mu Üyeleri
Yankı Bağcıoğlu
Yalçın Karatepe
Volkan Demir
Baran Bozoğlu
İlhan Uzgel
Gülşah Deniz Atalar
Fethi Açıkel
Gökçe Gökçen
Yüksek Disiplin Kurulu Üye-
leri
Ayça Akpek Şenay
Esin Fatma Temel
Hümeyra Akkuş Sandıklı
İsmail Emre Telci
Ekincan Aksoy
Özkan Tice
Aysem Gülmez
Deniz Çakır
Süleyman Bülbül
Deniz Demiröz
Nurdan Yücal
Turan Taşkın Özer
Ali Balta
Özgür Sağlam
Remzi Kazmaz

 � Haber: Harun 
YILDIRIM

Bodrum’da barajların ku-
ruması ve DSİ tarafından 
kapatılmak zorunda kalın-
ması nedeniyle Muğla Bü-
yükşehir Belediyesi tarafın-
dan başlatılan ilave su çalış-
maları hız kesmeden devam 
ediyor. Bu kapsamda Büyük-
şehir Belediyesi tarafından 
MUSKİ’ye 110 Milyon TL’lik 
yatırım bütçesi aktarılır-
ken bu bütçe ile Bodrum’da 
önemli çalışmalar yapıldı.

İlave Su Çalışmaları Ke-
sintisiz Devam Ediyor

Su kesintilerinin en aza 
indirilmesi amacıyla yapı-
lan çalışmalar kapsamında 
ilk etapta günde 1100 m³ su 
sağlayan kaynak sisteme ek-

lenerek Bodrum’un hizme-
tine sunulmuştu. Bunlara 
ek olarak farklı su kaynak-
larından 3 ayrı proje kapsa-
mında yürütülen çalışma-
lardan ilkinde 72 Bin kişinin 
ihtiyacını karşılayacak olan 
ve günde 8 bin 600 m³ ila-
ve su sağlayan su sisteme ka-
zandırıldı. Bu çalışma kap-
samında 2 bin 700 metre hat 
imalatı, bir adet su deposu 
ve terfi merkezi, 5 adet yeni 
sondaj kuyusunun açılması 
çalışmaları tamamlanarak 7 
Kasım’da hizmete sunuldu. 

Diğer bir çalışma ile 
günde yaklaşık 8 bin 200 m³ 
sürekli yer altı su kaynağı ve 
26 Bin m³/gün yedek yüzey-
sel su kaynağı temini için 
yürütülen diğer 2 proje için 
de çalışmalar sürüyor. 

Çalışmalarla Bodrum’a 
Yetecek miktarda Su Sağ-
landı

Bunun yanı sıra bir baş-
ka bölgede 23 bin 500 m³/
gün ilave içme suyu çalış-
masına da bugün itibariy-
le başlandığı öğrenildi. Ay-
rıca yaklaşık 268 Bin kişiye 
hizmet sunacak düzeydeki 
32.100 m³/gün daha suyun 
daha kısa sürede sisteme da-
hil edileceği ve tüm çalışma-
lar sonucunda yarımadanın 
temel içme-kullanma suyu 
ihtiyacı önemli ölçüde sağ-
lanacağı öğrenildi. MUSKİ 
Genel Müdürlüğü tarafın-
dan bu dönemde site ve otel-
lere ait depoların dolumu 
için fazla su tüketimi olma-
ması için vatandaşlarda has-
sas davranmaları istendi.

Büyükşehirden Bodrum’a
110 Milyon TL’lik İçme Suyu Yatırımı

Muğla Büyükşehir Belediyesi Bodrum’da yaşanan su 
sıkıntılarının önüne geçmek için 110 Milyon TL’lik bir bütçe 
ayırdı. Bu bütçe doğrultusunda MUSKİ Genel Müdürlüğü 

tarafından İlçenin birçok noktasında ilave içme suyu 
çalışmaları yapılıyor.

Geçtiğimiz günlerde bir 
siyasi parti İl başkanının 
Muğla’da uygulamaya koyulan 
1/25.000 ölçekli imar planı ile 
ilgili yaptığı açıklamalara ce-
vap verme gereği doğmuştur.  

Büyükşehir Belediyemiz 
tarafından yapılan 1/25.000 öl-
çekli Nazım İmar Planı 29 Ey-
lül 2015 tarihinde Büyükşe-
hir Meclisi tarafından onay-
lanmıştır. Bu çalışmaya yöne-
lik, planının tamamının ipta-
li için Şehir Plancıları Odası ve 
TMMOB tarafından dava açıl-
mıştır. Dava kapsamında su-
nulan Bilirkişi Raporu ile üst 
ölçekli planda değişen husus-
lar ve Bakanlık yazışmaları 
sonucunda, 1/25.000 Ölçekli 
Nazım İmar Planında revizyon 
yapılması gereği doğmuştur. 
Bu kapsamda Başkanlığımız-
ca revizyon çalışmaları yapıl-
mış ve 12 Ekim 2017 tarihinde 
meclis kararıyla onaylanmıştır. 
1/25.000 Ölçekli Muğla Nazım 
İmar Planı Revizyonun ona-
yından sonra, 2015 onaylı pla-
nın (bütününün) iptali istemiy-
le Şehir Plancıları Odası ve 
TMMOB tarafından açılan da-
vada, Muğla 2. İdare Mahke-
mesinin 30 Kasım 2017 günlü 
kararıyla plan bütünün iptaline 
karar verilmiştir.

İptal Kararının İdaremi-
ze tebliğinden sonra, ilimizde-
ki Bakanlıkça onaylanan ben-
zer nitelikteki hukuki süreçlere 
sahip planlardan TOKİ plan-
ları, Çökertme Turizm Mer-
kezi 1/25.000 ölçekli ÇDP ve 
1/100.000 Ölçekli Çevre Dü-
zeni Planının hukuki süreç-
leri ve Bakanlıkça verilen gö-
rüşler dikkate alınarak, Hu-
kuk Müşavirliğimiz tarafından; 
onaylanan Revizyon planın-
da iptal kararına dayanak teş-

kil eden bilirkişi raporunun do-
layısıyla da iptal sebepleri-
nin göz önünde bulunduruldu-
ğu belirtildiğinden yargı kararı-
nın icaplarına göre işlem tesis 
edildiği, bu nedenle de yapı-
lacak başkaca bir işlemin bu-
lunmadığı değerlendirilmiştir. 
Bu nedenle alınan karara kar-
şı istinaf kanun yoluna başvur-
maya gerek olmadığı mütalaa 
edilmiştir.

1/25.000 Ölçekli Muğla 
Nazım İmar Planı Revizyonu 
iptal kararından önce onaylan-
dığından ve ayrı bir idari işlem 
olması nedeniyle, hukuki bir 
zeminde değerlendirme yapıl-
mıştır. Devamındaki süreçte, 
1/25.000 Ölçekli Muğla Nazım 
İmar Planı Revizyonu bütünü-
nün iptaline yönelik herhangi 
bir dava açılmamıştır.

Plana açılan kısmi iptal ta-
lepli davalara ilişkin kararlarda 
1/25.000 Ölçekli Muğla Nazım 
İmar Planı Revizyonunun ge-
çerliliğine ilişkin yorumlar yer 
alsa da planın bütününün ip-
taline yönelik herhangi bir ka-
rar verilmemiştir. Bu davalarda 
temyiz süreci Danıştay’da de-
vam etmektedir. 

 Ayrıca, Kavaklıdere’de 18. 
Madde imar uygulaması işle-
mine ait bir davada Muğla 1. 
İdare Mahkemesinin kararıyla 
dava konusu parselasyon işle-
minin ve 1/1000 ölçekli uygu-
lama imar planının (dava ko-
nusu taşınmazlara ilişkin kıs-
mının) iptaline, "1/25.000 Öl-
çekli planda hukuka aykırılık 
bulunmadığı…” gerekçesiyle 
dava konusu 1/25000 ölçek-
li nazım imar planı yönünden 
davanın reddine, dava konusu 
1/5000 ölçekli nazım imar pla-
nı kısmı yönünden davanın in-
celenmeksizin reddine karar 

verilmiştir.
Ancak dava, kısmi iptal ta-

lepli olmakla birlikte, İzmir Böl-
ge İdare Mahkemesinin 21 
Eylül 2023 tarihli kararları ile 
ilk kez 1/25.000 ölçekli Muğla 
Nazım İmar Planı Revizyonu-
nun bütününe ilişkin iptal kara-
rı verilmiştir.

Sonuç olarak; 2017 onaylı 
1/25.000 Ölçekli Muğla Nazım 
İmar Planı Revizyonu, 2015 
onaylı Nazım İmar Planının ip-
tal kararından önce onaylan-
mış olması nedeniyle geçer-
li bir hukuki zemine sahiptir. 
2017 onaylı 1/25.000 Ölçek-
li Muğla Nazım İmar Planı Re-
vizyonunun bütünü ise kısmi 
iptal talepli bir davanın sonu-
cunda, Muğla 1. İdare Mahke-
mesinin ilgili kararı bozularak, 
İzmir Bölge İdare Mahkeme-
sinin 21 Eylül 2023 tarihli ka-
rarıyla iptal edilmiştir. Bu tari-
he kadar Başkanlığımızca ya-
pılan her türlü iş ve işlem yü-
rürlükte olan plana, mevzuata 
yani hukuka uygun olarak yü-
rütülmüştür.

İlgili mahkeme kararının 
İdaremize tebliğinden sonra 
gerekli iş ve işlemler iptal ka-
rarı kapsamında yürütülmek-
tedir.     

2014 yılında Büyükşehir 
olan Muğla’mızda 1/25.000 
nazım imar planı 13 ilçemizle 
birlikte planlanarak Büyükşe-
hir meclisimizde onaylanmış-
tır. Türkiye’nin gözdesi ilçelere 
sahip olan Muğla’mızda şehri-
miz ve vatandaşlarımızın hu-
zuru, mutluluğu için çalışma-
ya, sevgi, hoşgörü, güler yüz 
yanında hukuka uygun karar-
larla şehrimizi yönetmeye de-
vam edeceğiz. 
Muğla Büyükşehir 

Belediyesi

1/25.000 Ölçekli Muğla Nazım İmar Planı 
Revizyonunun İptaline İlişkin Basın Açıklaması
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 � Haber: Harun YILDIRIM
Muğla Büyükşehir Belediye-

si, her yıl düzenlediği etkinlik-
le Anıtkabir’i görmeyen kadınları 

Ankara’ya götürüyor. Cumhuriye-
tin kuruluşunun 100. Yılı etkinleri 
çerçevesinde 255 kadın Muğla’dan 
Ankara’ya giderek Anıtkabir’i ziya-

ret etti.  
Muğla’lı kadınlar, Atatürk'ün 

ebedi istirahatgahını ziyarette, iki 
yanında 24 aslan heykelinin bulun-
duğu Aslanlı Yoldan ilerleyerek, Tö-
ren Alanı’na ve oradan da Müze 
Bölümü’nü ziyaret ettiler. Muğla’lı 
kadınlar, müze bölümüne gelindi-
ğinde burada yer alan ve Atatürk’e 
ait fotografları, silahları, özel eşyala-
rı, yabancı devlet başkanlarının he-
diye ettikleri armağanları, elbisele-
rini ve giyeceklerini büyük bir me-
rakla, ilgiyle incelediler. Kadınlar 
daha sonra Atatürk'ün mozolesini 
ziyaret etti. Muğla’lı kadınlar Anıt-
kabir ziyaretinin ardından Sakarya 
Meydan Muhaberesinin yaşandığı 
Dua Tepe’sini ziyaret etti. 

Anıtkabir’i ziyaret eden Muğla’lı 
kadınlar duygularını şu şekilde an-
lattı. 

Gülsade Gündüz “ Yatağan Es-
kihasar Mahallesinden geldim. 
Anıtkabiri gördüğüm için çok mut-
luyum. Burada olmak anlatılacak 

bir duygu değil. Çok farklı bir duy-
gu. Buraya gelmeyi çok istiyordum. 
Bizim için mükemmel bir duygu” 
dedi.

Nevine Kahvecioğlu “Burada ol-
makla ne kadar gurur duyduğumu 
anlatamam. Çok güzel bir duygu. 
Cumhuriyetin kuruluşunun 100. 
Yılında burada olmak inanılmaz. 
Çok Mutluyum. 

Angala Güngör “Ben Alman va-
tandaşıyım. 35 yıldır Muğla’da otu-
ruyorum. Burada olmak duygularla 
anlatılmaz. Yaşamak lazım. Bu gün 
burada olmakla gurur duyuyorum. 
100. Yıl da burada olmak çok gü-
zel. İşallah bizim torunlarımızın ço-
cuklarımız ikinci yüzyılı kutlar. Biz 
göremeyeceğiz ama umarım onlara 
nasip olur. Belediye Başkanımız Os-
man Gürün’e çok teşekkür ederiz. 
Bize bu imkanı sağladığı için” dedi.

Azmiye Çağıran “Belediye baş-
kanımıza bizi buraya gönderdi-
ği için çok mutluyuz. Burası anlat-
makla bitmez. Çok gururlandık. 

Atamızı gördük ağladık. Çok heye-
canlıyız. Gerçekten duygularımı an-
latamıyorum” dedi.

Başak Kaymaz “ Ortaca ilçesin-
den katıldım. Cumhuriyetin 100. 
Yılında burada olmak inanılmaz 
bir duygu. 45 yaşındayım ve bu ola-
nağı bize sağladığı için Muğla Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Osman 
Gürün’e çok ama çok teşekkür edi-
yorum. Anıtkabiri ilk defa görüyo-
rum ve çok duygulandım. Çok gü-
zel ağırlanıyoruz. Anıtkabiri gör-
meyenlerin mutlaka görmeleri la-
zım. Müthiş bir duygu yoğunluğu 
yaşıyorum” dedi.

Aygün Gül “100. Yılda çok mut-
luyuz ve gururluyuz. Bu duygu an-
latılmaz yaşanır. Katılamayanlar, 
gelmeyenler ve görmeyenler mut-
laka gelsinler diyorum. Muğla Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Os-
man Gürün’e binlerce kez teşekkür 
ediyorum” dedi. 

Muğla’lı Kadınlar Atasıyla Buluştu
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Cumhuriyetin 100. Yıl 
etkinleri kapsamında 13 ilçeden 255 
kadın Anıtkabir’i ziyaret etti. Ziyaret 
sırasında duygusal anlar yaşayan 
Muğla’lı kadınlar “Bizler 100. Yılı 
gördük. Umarım torunlarımız ve 
çocuklarımız ikinci yüzyılı görürler. 
Burada Ata’nın huzurunda olmak 
çok farklı duygu” dediler.

 � Haber: Ceylin ŞENER
Türkiye’nin en donanım-

lı ve kapsamlı yerel tohum mer-
kezini kuran, bugüne kadar tüm 
Türkiye’ye 18 Milyon yerel tohum 
dağıtan Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi 2024 yılı için dikimi yapı-
lan ürünlerden elde ettiği tohumla-
rın kurutulması ve kontrol işlemle-
rine devam ediyor. Büyükşehir Be-
lediyesi Cumhuriyet’in 100.yılında 
1 Milyon tohum dağıtmayı hedef-
liyor. 

“Yerel Tohum Ulusal Güç” 
anlayışı ile Ata Tohumları 
Cumhuriyet’in 100.Yılında Tüm 
Türkiye’ye dağıtılacak

“Yerel Tohum Ulusal Güç” slo-
ganı ile Cumhuriyet’in 93. yılında 
29 Ekim 2016 yılında kurulan Ye-
rel Tohum Merkezi’nde 976 ata to-
humunu envanterine alan ve bu to-
humların dikimini yaparak vatan-
daşlara ulaştıran Muğla Büyükşehir 
Belediyesi 2024 yılında dağıtımı-
nı yapacağı 120 ata tohumunun ku-
rutulmasına,  kontrollerine başladı. 
Yerel Tohum Merkezi’nde daha ön-
ce dikimi yapılan ata tohumların-
dan elde edilen ürünlerin tohumla-
rı çıkartılarak kurumaya bırakılıyor. 
Kurutulan ata tohumları Yerel To-
hum Merkezi bünyesinde kurulan 

Tohum Test Laboratuvarında test 
edilerek sağlıklı olup olmadığı anla-
şılıyor ve vatandaşlara dağıtım için 
hazırlanıyor.

Başkan Gürün; “Cumhuriye-
timizin 100.yılında 1 Milyon ye-
rel tohumu tüm Türkiye’de toprak-
la buluşturacağız”

Muğla’nın turizm, kültür ve çok 
önemli bir tarım kenti olduğunu 
söyleyen Muğla Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Dr. Osman Gürün Tür-
kiye Cumhuriyeti’nin 100.yılında 
Büyükşehir Belediyesi Yerel Tohum 
Merkezi’nde üretilip kontrolleri ya-
pılan yerel tohumların tüm Anado-
lu topraklarında üreticilerle buluşa-
cağını belirtti. Başkan Gürün; “Mil-
li ekonominin temeli tarım, üreten 
köylü milletin efendisidir diyen bü-
yük bir öndere sahibiz. Bizlerde Ga-
zi Mustafa Kemal Atatürk’ün yo-
lundan giderek Cumhuriyet’imizin 
93.yılında Muğla’mızda yerel tohum 
merkezimizi kurmuştuk. Cumhuri-
yet’imizin 100.yılında kurduğumuz 
Türkiye’nin en kapsamlı yerel to-
hum merkezimizde üretip kontrol-
lerini yaptığımız 1 milyon yerel to-
humu tüm Türkiye’ye dağıtacağız. 
Muğla’mızın verimli topraklarında 
ürettiğimiz yerel tohumlar bereketli 
Anadolu topraklarında üreten köy-
lümüzle buluşacak” dedi. 

Cumhuriyet’in 100.Yılında 
1 Milyon Yerel Tohum Dağıtacak
Muğla Büyükşehir Belediyesi Yerel Tohum 
Merkezi Cumhuriyet’in 100.yılında tüm Türkiye’ye 
1 Milyon yerel tohum dağıtacak.

Haber: Ceylin ŞENER 
Türk edebiyatını des-

teklemek, öykü yazarla-
rını teşvik etmek ama-
cıyla düzenlenen ‘2. 
Mustafa Özbey Edebiyat 
Ödülü Öykü Yarışma-
sı’ ödül töreni Menteşe 
Belediye Tiyatrosu Ay-
han İçöz salonunda ger-
çekleşti. 

Ödül töreninde konu-
şan Prof. Dr. Oktay Yiv-
li, geçtiğimiz yıl 28 dos-
yanın başvurduğu yarış-
maya bu yıl 58 dosya-
nın katıldığını belirterek, 
“ Ödülün genç bir arka-
daşımızın kazanması 
hem bizleri hem de Mus-
tafa Özbey beyi mut-
lu etti. Türkiye geneli ol-
ması şehirler de bir si-

nerji yaratıyor. Muğla’da 
Menteşe’de geleneksel 
hale gelen yarışmada 
Menteşe Belediyesi’ne 
ve Günce Yayınları-
na teşekkür ediyor, ya-
rışmanın birincisi İdris 
Yördem’i tebrik ediyo-
rum” dedi. 

Törende yarışmanın 
birincisi İdris Yördem’e 
ve jüri üyelerine plaket-

leri Menteşe Belediye-
si Basın Yayın ve Halk-
la İlişkiler Müdürü Celal 
Cem Dengiz tarafından 
verildi.

2. Mustafa Özbey 
Edebiyat Ödülü 
Öykü Yarışması 
birincisi Yördem'in 
öykü dosyası Günce 
Yayınları tarafından 
kitaplaştırılacak.

Mustafa Özbey Edebiyat Ödülü 
‘Öykü Yarışması’ sahibini buldu
Menteşe Belediyesi ve Günce Yayınlarının birlikte düzenlediği ‘2. Mustafa 
Özbey Edebiyat Ödülü Öykü Yarışması’nda ödüller sahiplerini buldu. 58 
dosyanın katıldığı yarışmada Kırıkkale’den İdris U. Yördem ‘Her şey Başta 
Çok İyi Gidiyordu” dosyası ile birinci seçildi. 
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 � Haber: Harun 
YILDIRIM
Muğla’da üreticilerin, ko-

operatiflerin yanında olan 
Büyükşehir Belediyesi Ka-
vaklıdere ilçesinde üreticile-
re eğitim vermek ve destek 
olmak amacıyla Kavaklıde-
re Ziraat Odası kullanımın-
da olan 14 dönümlük arazi-
de ceviz, badem ağaçların-
dan oluşan, sulama ve gübre-
leme sistemleri ile örnek bah-
çe oluşturdu.

Saffet Karabıyık; “Bü-
yükşehir Belediyemizle bir-
likte üretim için güzel işler 
yapıyoruz”

Kavaklıdere Ziraat Oda-
sı Başkanı Saffet Karabıyık 
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
ile birlikte oluşturdukları ce-
viz badem deneme bahçesi-
nin üreticilere eğitim vermek, 
destek olmak için büyük bir 
kazanç olduğunu söyledi ve 
Büyükşehir Belediye Başka-
nı Dr. Osman Gürün’e ken-
dilerine verdikleri destek için 
teşekkür etti. Saffet Karabı-
yık; “Büyükşehir Belediyemiz 
ile birlikte protokol yaparak 
oluşturduğumuz bahçemi-
zin içerisindeyiz. Çiftçileri-
mize eğitim amaçlı ortaklaşa 
bu bahçeyi oluşturduk. Bah-
çemizde ceviz, badem fidan-
larının dikimi, telle etrafının 

çevrilmesi, toprakaltı sulama, 
gübreleme sistemlerinin ku-
rulumu tamamlandı. Bundan 
sonra üreticilerimize gübrele-
me, sulama, aşılama, budama 
ve ilaçlama programları ha-
zırlama konularında da eği-
tim verilecektir.  Yaklaşık 200 
adet chandler türü ceviz diki-
mi gerçekleştirdik. 150’ye ya-
kın badem ağacı diktik. Et-
rafına lavanta dikimi yapıldı. 
Tel örgülerin etrafına asma 
dikilecek. İleriki zamanlarda 
arazimizde ailelerin çocukla-
rı ile beraber vakit geçirebi-
lecekleri güzel bir mesire ala-
nı, üreticilerimizin ise ceviz 
ve badem üretimi konusunda 
destek alabileceği bir merkez 
olacak. Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı’mız ve ekibine çok 
teşekkür ediyorum, birlikte 
güzel hizmetler yapacağız. 

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi ayrıca Kavaklıdere ilçe-
sinde faaliyette olan S.S. Ka-
vaklıdere Tarımsal Kalkınma 
Kooperatifi ile protokol yapa-
rak ceviz üretim kapasitesi-
nin ve pazarlanabilir ürün ni-
teliğinin arttırılması için ko-
operatife ceviz kırma, boyla-
ma, taşıma bandı, çuval ağzı 
dikme makineleri verdi. Üre-
ticiler hem bu aletlerden hem 
de eğitim bahçesinden yarar-
lanabilecek.

Büyükşehir Kavaklıdere’de 
14 Dönüm Arazide 
Deneme Bahçesi Oluşturdu
Muğla Büyükşehir Belediyesi ile 
Kavaklıdere Ziraat Odası arasında 
imzalanan protokolle 14 dönümlük 
arazide Ceviz ve Badem Deneme 
bahçesi oluşturuldu.

 � Haber: Ceylin ŞENER
Çiftçilere destek olmak 

için %50 hibeli buğday ve 
tritikale tohum desteği pro-
jesini hayata geçiren Milas 
Belediyesi belirlenen mahal-
lelerde şatlara uyan çiftçilere 
tohum desteğini tamamladı.

17 mahallede toplamda 
473 Çuval Tohum Desteği 
Gerçekleştirildi…

Milas Belediyesi Tarım-
sal Hizmetler Müdürlüğü 
personelleri tarafından ger-
çekleştirilen dağıtımlarla 
Çamovalı, Akyol, Gökçeler, 
Yaka, Ağaçlıhöyük, Dörtte-
pe, Meşelik, Gölyaka, Bafa, 
Karahayıt, Danişment, Ka-
pıkırı, Kalınağıl, Tuzabat, 
Aslanyaka, Çamlıbelen, Ka-

yadere olmak üzere toplam-
da 17 mahallede 294 çuval 
tritikale ve 179 çuval buğ-
day olmak üzere toplamda 
473 çuval yaklaşık 24 ton to-
hum desteği çiftçilerle bu-
luşturuldu.

Ekipler başvuru yapan 
ve şartlara uyan çiftçilerin 
mahallelerine giderek to-
hum desteği çalışmalarını 
gerçekleştirdi.

Üreten çiftçilerimizin 
yanında olmaya ve tarım-
sal faaliyetlere destek olma-
ya devam edeceğiz…

Tohum desteği proje-
si hakkında konuşan Milas 
Belediye Başkanı Muham-
met Tokat; “%50 hibeli buğ-
day ve tritikale tohumu des-

teği projemiz kapsamın-
da dağıtımlarımızı tamam-
ladık. Önceden belirlenen 
mahallelerde başvuru şart-
larına uyan çiftçilerimizin 
mahallelerine giden ekiple-
rimiz tohumları çiftçilerimi-
ze teslim ettiler. Sürdürüle-
bilir kırsal kalkınma anlayı-

şıyla üreten çiftçilerimizin 
yanında olmaya ve tarım-
sal faaliyetlere destek olma-
ya devam edeceğiz. Hayata 
geçirilen projenin hayırlı ol-
masını temenni ediyor, tüm 
çiftçilerimize bereketli ha-
satlar diliyorum” dedi.

Milas Belediyesi’nden çiftçilere 
473 çuval tohum desteği
Milas Belediyesi sürdürülebilir kırsal kalkınma anlayışıyla tarımsal faaliyetler ve 
üreten çiftçilerimiz için projeler üretiyor.

“Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanlığı Kalkınma Ajansla-
rı Genel Müdürlüğü koor-
dinasyonunda faaliyetlerini 
yürüten Güney Ege Kalkın-
ma Ajansı ve Muğla İŞKUR 
iş birliğiyle 1 Kasım 2023 ta-
rihinde Muğla Sıtkı Koçman 
Üniversitesi’nde düzenle-
nen etkinlik teknoloji ve ka-
riyer odaklı sunumlar, fir-
ma stantları ve öğrenci pro-
jeleriyle dikkat çekti. Etkin-
lik, 500'den fazla öğrencinin 
yanı sıra sektör profesyonel-
lerini ve akademisyenleri de 
bir araya getirdi.  

Etkinliğe Muğla Sanayi 
ve Teknoloji İl Müdürü Mu-
zaffer Akgül, Muğla Tekno-
park Yönetim Kurulu Üye-
si Mehmet Dişcigil, Muğ-
la Teknopark Genel Müdürü 
Utkucan Şahin, Güney Ege 
Kalkınma Ajansı Genel Sek-
reteri Özgür Akdoğan, Muğ-

la İŞKUR İl Müdürü Zahide 
Altınok ve KOSGEB Muğ-
la Müdür V. Sadullah Dülger 
katılım sağladı. 

Bilge Teknolo-
ji Şirketi Müdürü Sinan 
Uğurluoğlu'nun moderatör-
lüğünde gerçekleştirilen et-
kinliğe;  Idamobile Genel 
Müdürü Cem Kılınç, Arni-
va Genel Koordinatörü Halil 
Koç, Mava & Vihobook Ku-
rucusu Hayri Yılmaz, Türki-
ye Biyologlar Derneği Genel 
Başkanı Dr. İhsan Soytemiz 
ve PurpleBox - Siber Güven-
lik ve Bulut Servisleri Müdü-
rü Simge Özger konuşma-
cı olarak katıldılar. Alanında 
uzman isimler deneyimleri-
ni ve bilgilerini geleceğin li-
derleri olan öğrencilerle pay-
laşırken, geleceğin iş dünya-
sının teknolojik açıdan nasıl 
şekilleneceği de tartışıldı.

Etkinlikte, teknoloji ve 

inovasyon alanında öğren-
cilerin yaratıcılığını ve prob-
lem çözme yeteneklerini ser-
gilediği beş yenilikçi proje-
nin sunumu, proje sahibi on 
öğrenci tarafından gerçekleş-
tirildi. Ayrıca, alanında ön-
de gelen 15 teknoloji firma-
sı etkinlikte stant açarak öğ-
rencilere kariyer fırsatları ve 
sektör hakkında bilgiler sun-
du. Öğrenciler, firma temsil-
cileriyle birebir görüşme fır-
satı da yakaladılar. 

GEKA Genel Sekrete-
ri Özgür Akdoğan etkin-
liğe dair yaptığı açıklama-
da; “GEKA’nın, Kalkınma 
Ajansları 2022-2023 Genç İs-
tihdamı teması kapsamında 
gerçekleştirdiğimiz “Kariyer 
ve Teknoloji Sohbetleri” et-
kinliği, öğrencilerin ve genç 
profesyonellerin sektör li-
derleriyle doğrudan iletişim 
kurmalarını, kariyer yolla-

rını şekillendirmede önemli 
bilgiler edinmelerini sağladı. 
Etkinlik, aynı zamanda yerel 
ve ulusal firmaların yetenek 
avcılığı yapmaları için de bir 
platform oluşturdu.  Güney 
Ege Kalkınma Ajansı Muğla 
Yatırım Destek Ofisimiz ve 
Muğla İŞKUR organizasyo-
nuyla düzenlenen etkinliğe 
Muğla Teknopark Yönetimi, 
Muğla Sıtkı Koçman Üni-
versitesi Kariyer Planlama ve 
Mezunlarla İlişkiler Koordi-
natörlüğü yetkilileri de kat-
kı sundular. Gerçekleştirilen 
bu başarılı organizasyonu, 
gelecek yıllarda da genişlete-
rek devam ettirmeyi planlı-
yoruz. Etkinlik katılımcıları-
nın ve firmaların da gelecek 
etkinlikler için büyük bir he-
yecan ve beklenti içinde ol-
duklarını görmek ve duy-
mak da bizi bu alanda teşvik 
ediyor” dedi. 

Muğla Teknopark Kariyer ve Teknoloji 
Sohbetleri etkinliği büyük ilgi gördü

GEKA’NIN düzenlediği “Kariyer ve Teknoloji Sohbetleri" etkinliğinde geleceğin iş 
dünyasının teknolojik açıdan nasıl şekilleneceği konuşuldu. 

 � Haber: Ceylin ŞENER

Alf Araştırma Şir-
keti, Yerel Yönetimler 
Araştırması'nın sonuçlarını 
kamuoyuyla paylaştı. Şirket, 
20 Ekim - 3 Kasım tarihlerin-
de  14 bin 200 kişiyle yaptı-
ğı araştırmada, "Mevcut Bü-
yükşehir Belediye Başkanını-
zı başarılı buluyor musunuz?" 
sorusunu sordu.

30 büyükşehirde gerçek-

leştirilen ankette katılımcılara 
geçtiğimiz yerel seçimlerden 
bu yana belediye başkanının 
performans, belediye hizmet 
kalitesi ve halkla iletişimine 
yönelik sorular soruldu.

Muğla Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Osman Gü-
rün yüzde 57,2 ile 4. sırada 
yer aldı. 

 � Haber: Ceylin ŞENER

Osman 
Gürün 

4.sırada
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 � Haber: Ceylin ŞENER
Cumhuriyet Halk Parti-

si (CHP) Muğla Milletveki-
li Avukat Gizem Özcan, özel 
bir okulda Türk Dili ve Ede-
biyatı Öğretmenliği yapan 
Emine Karakaş’ı meclis gün-
demine taşıdı. Cumhuriyetin 
100. Yıl kutlamalarında yap-
tığı konuşmanın ardından 
sosyal medyada hedef gös-
terilen Emine Karakaş’ın ilk 
önce gözaltına alındığını da-
ha sonra da adli kontrol şar-
tı ile serbest bırakıldığını ha-
tırlatan Özcan, Adalet Bakanı 
Yılmaz Tunç’un yazılı olarak 
cevaplaması için soru öner-
gesi verdi. 

Özcan şunları söyledi: 
Emine Öğretmenin ko-

nuşması açık ve net bir bi-
çimde fikir ve ifade özgür-
lüğü kapsamındadır. Katılır-
sınız, katılmazsınız ayrı ko-
nu ama gözaltına almak, adli 
kontrol şartı vermek açık bir 
hak ihlalidir. İktidara soru-
yorum: Düşünceler tarihi ki-
taplarının hiçbirinde “bu fi-
kir topla tüfekle engellenmiş-
tir, artık yoktur” diye bir iba-
re olmadığını bilmiyor mu-
sunuz? Demokrasinin sizin 
gibi düşünmeyenlerin fikirle-
rine saygı duymakla başladı-
ğını bilmiyor musunuz?  

Özcan’dan Bakan Tunç’a 
3 soru 

Muğla Milletvekili Özcan, 
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç’a 
yazılı olarak cevaplandırması 

için şu soruları yöneltti;
1) Emine öğretmenin 

yaptığı konuşma nedeniyle 
gözaltına alınıp adli kontrol 
şartıyla serbest bırakılmasını 
Anayasa’nın 26. Maddesinde 
garanti altına alınan düşünce 
ve ifade özgürlüğünü zedele-
diğini düşünüyor musunuz?

2) Fikirlerini açıklayan 
bir öğretmene verilen ad-
li kontrol şartını hakkaniyetli 
buluyor musunuz? 

3) Başkalarına zarar ver-
meyen, özgürlüğünü tehdit 
etmeyen ve şiddet içerme-
yen bir fikrin gözaltı gibi adli 
kontrol şartı gibi yöntemlerle 
engellenebileceğini düşünü-
yor musunuz? 

Ne olmuştu? 
Antalya’da özel bir okul-

da görev yapan Türk Dili ve 
Edebiyatı öğretmeni Emi-
ne Karakaş'ın 29 Ekim’de 
Cumhuriyet’in 100’üncü yılı 
etkinlikleri kapsamında okul 
bahçesinde yaptığı konuş-
ma, 'Türkiye Yüzyılı’nı eleş-
tirdiği yönünde paylaşımlarla 
hedefe konulmuştu. Konuş-
manın yer aldığı video kay-
dının sosyal medyada İçişle-
ri Bakanlığı ve Emniyet Ge-
nel Müdürlüğü etiketlenerek 
paylaşılmasının ardından Ka-
rakaş, "Halkı kin ve düşman-
lığa tahrik" suçundan gözaltı-
na alınmıştı. Gözaltına alınan 
Karakaş, ifadesinin ardından 
adli kontrol şartı ile serbest 
bırakılmıştı.

 � Haber: Ceylin ŞENER
Geçtiğimiz günlerde zor 

şartlarda çalışan Akademis-
yenlerin sorunlarını günde-
me getiren CHP Muğla Mil-
letvekili Cumhur Uzun’un 
“kaç akademisyenin akade-
miyi bırakmak zorunda ka-
lıp çalışmak üzere yurt dı-
şına gittiğine” dair soru 

önergesine YÖK yanıt ver-
di. YÖK Strateji Geliştirme 
Başkanlığınca Uzun’a ve-
rilen cevapta: “Son 10 yıl-
da çalışmak üzere yurt dışı-
na giden akademisyen sayı-
sı hakkında Başkanlığımız-
da herhangi bir bilgi yer al-
mamaktadır.” İfadelerine yer 
verildi.

“Gidenleri bilmiyor, ka-
lanlarının sorunlarını gör-
müyorlar!”

Kaç akademisyenimi-
zin yurt dışına çalışmaya gi-
dip gitmediğini  bilmeyenler 
onları geri getirmek için hiç 
bir çaba da sarf edemezler 
diyen Uzun: “Özellikle son 
dönemde, zor şartlarda dü-
şük ücretle çalıştırılan aka-
demisyenlerimiz ülkemizi 
terk etmek zorunda kalıyor.

En temel gereksinimle-
rini dahi karşılamakta zor-
lanan akademisyenlerimiz 
ekonomik ve sosyal açıdan 
büyük sıkıntı içerisinde so-
runlarına çözüm bekliyor.

Kirasını ödemekte bile 
güçlük çeken, hatta öğren-
ci yurtlarında kalan, ulusla-
rarası kongrelere katılama-

yan akademisyenler, maale-
sef ülkemizi terk etmekten 
başka çare bulamıyor.

Yapılan araştırmalara 
göre yurtdışına giden aka-
demisyenlerimizin sayısı 12 
bin. Akademide liyakat ve 
mobbing sorunu büyük bo-
yutta. En önemlisi ise eko-
nomik sorunlar. Geçim sı-
kıntısı yaşayan akademis-
yenlerimiz bilime odaklana-
maz hale geldi. Görülen o ki 
iktidar sorunlarını görmez-
den geldiği gibi yurt dışına 
giden  akademisyenlerimiz-
den de bihaber. İktidarı bir 
an önce daha fazla yetişmiş 
insan gücümüzü kaybetme-
mek adına akademisyenle-
rimizin sorunlarını çözecek 
düzenlemeler yapmaya da-
vet ediyorum” dedi.

YÖK Başkanının Yurt Dışına Giden 
Akademisyenlerden Haberi Yokmuş

 � Haber: Ceylin ŞENER
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi tarafından, Cumhuri-
yetimizin 100. Yılı dolayısıy-
la plastik sanatlar alanında 
Cumhuriyetin yetiştirdiği sa-
natçıların çalışmalarını des-
teklemek, değerlendirmek ve 
sergilemek amacıyla gerçek-
leştirilen ‘Muğla’da Yaşam’ 
temalı Resim Yarışması so-
nuçlandı. 

57 Aday 69 Eserle Baş-
vuruda Bulundu

Muğla’da Yaşam’ tema-
lı Resim Yarışmasına 57 aday 
69 eserle başvuruda bulun-
du. Eserleri değerlendirecek 
olan seçici kurul üyeleri Prof. 
Dr. Hüsnü Dokak, Prof. Dr. 
İsmail Özgür Soğancı, Prof. 
Dr. Lale Altınkurt, Prof. Dr. 
Şemsettin Edeer, Prof. Dr. 
Zeliha Akçaoğlu’nun Tür-
kan Saylan Çağdaş Yaşam 
merkezinde toplandı. Seçi-
ci kurul 15 eseri başarı ödü-
lüne layık gördü. Resim ya-
rışmasında dereceye giren 

eserlerin sahiplerine ödülleri 
1 Aralık 2023 tarihinde dü-
zenlenecek törenle verilecek.

Ödüle layık Görülen 
Eserler

Birgül Ergün - Bir Var-
mış Bir Yokmuş, Burak Yiğit 
– Stratonikeia, Damla Kara-

dere – Günler, Derya Aba-
na - Kökleşme Muğla, Dilek 
Doğansel – Mavilikler, Em-
rah Akyüz - Muğla'da Haya-
tın İzleri, Fatma Şehnaz Şim-
şek - Azmak Nehri, Gülsüm 
Sahyar – Tarım, Güzin Dağ-
suyu - Kartografik Soyutla-

ma, Hatice Alper – Boşluk, 
İçim Taşkın - Muğla'da So-
kak, Oğulcan Öz - Kaunos 
Kral Mezarları, Salim Yılmaz 
– Mezatta, Selma Gümüş - 
Bizim Gızın Ağırlığı, Sultan 
Eyyup Kayhan - Muğla’ya 
Yaz Gelmeden Önce.

Muğla’da Yaşam Temalı 
Resim Yarışması Sonuçlandı
Muğla Büyükşehir Belediyesi tarafından Cumhuriyetin kuruluşunun 100. Yılı 
dolayısıyla düzenlenen “Muğla’da Yaşam” temalı resim yarışması sonuçlandı. 
Resim yarışmasında dereceye giren eserlerin sahiplerine ödülleri 1 Aralık 2023 
tarihinde düzenlenecek törenle verilecek. 

Ortaca Belediye Perso-
nellerini ilgilendiren 2024 
yılı Belediye-İş Sendika-
sı toplu iş sözleşmesi pro-
tokolü, Belediye Başka-
nı Alim Uzundemir, Dal-Bel 
Yönetim Kurulu Başkanı-
mız Zeki Doğaç, Belediye-
İş Sendikası Muğla İl Şube 
Başkanı Ender Akbay, Şu-

be Başkan Yardımcısı Atilla 
Türkmen ve Sendika Tem-
silcileri ile imzalandı.

Belediye Başkanı 
Uzundemir, “Sözleşme-
nin tüm personellerimiz için 
hayırlı olmasını diler, eme-
ği geçenlere teşekkür ede-
rim” dedi.

Haber: Harun Yıldırım

Protokol imzalandı
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 � Haber: Harun YILDIRIM
Menteşe Spor Salonu’nda gerçekle-

şen mücadeleye Dominic Jordan Artis, 
Christopher Trrell Warren, Amar Ali-
begovic, Ahmet Düveroğlu, Jaron Tre-
mel Johnson ilk beşi ile başlayan Çağdaş 
Bodrum Spor, taraftarının muhteşem 
desteğiyle Onvo Büyükçekmece karşısın-
da maça hızlı başladı. İlk periyodu 26-20 
skorla sona eren mücadelenin ilk yarı-
sı 48-37 Skorla Çağdaş Bodrum Spor’un 
üstünlüğü ile tamamlandı.

Baştan sona, salonu dolduran taraf-
tarların heyecanla izlediği mücadelenin 
3. periyodu 65-60 Skorla biterken, maçın 
son periyodunda rakibin savunması ve 
ataklarıyla skoru eşitlemesi ile 72-72 bit-
ti. 5 dakikalık uzatmada eşitliği bozarak 
farkı 4 sayı açan Çağdaş Bodrum Spor, 
kendi evinde seyircisinin de büyük des-
teği ile maçı 83-79 galip tamamlayarak, 
maç sonunda seyircisi ile kucaklaştı. 

Çağdaş Bodrum Spor ‘da 20’şer sa-
yı ile Amar Alibegovic ve Jaron Tremel 
Johnson, en yüksek sayıyı atan oyuncu-

lar olurken, Dominik Artis 16 sayıyla 
Chris Warren da 12 sayıyla maçın skorer 
oyuncuları oldular. 

Türkiye Sigorta Basketbol Süper Li-
gi’ndeki kendi evinde ikinci galibiyeti-
ni alan Çağdaş Bodrum Spor Baş Ant-
renörü Ender Aslan, “Maça başlarken 
zor olacağına inandığım kadar bu ma-
çın galibi olacağımıza da yürekten ina-
nıyordum. Güzel bir maç oldu. Hem ta-
raftarımız hem de oyuncularımızın inan 
anarak çıktığı bu maçı almak güzel ol-
du. Maç boyunca üstün bir oyun sergi-
ledik. Bugün iyi bir oyun çıkardık. Takı-
mın kimyası oturdu. Başta taraftarımıza, 
yöneticilerimize, teknik ekibime ve spor-
cularıma teşekkür ederim. Onvo Büyük-
çekmece Basketbol Kulübü’ne de Türkiye 
Sigorta Basketbol Süper Ligi’nde müca-
delesinde başarılar dilerim” dedi.

Çağdaş Bodrum Spor 7. Hafta müca-
delesini 12 Kasım Pazar günü tarihinde 
saat 13:00’te Beşiktaş Emlakjet ile Muğla 
menteşe Kapalı Spor Salonunda gerçek-
leştirecek. Karşılaşma beİNSports kana-
lından canlı olarak yayınlanacak.

Çağdaş Bodrum Spor, 
Onvo Büyükçekmece’yi 
uzatmalarda devirdi 
Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi’nde mücadele 
eden Çağdaş Bodrum Spor, ligin altıncı haftasında Onvo 
Büyükçekmece Basketbol ile karşılaştı. Bodrum maçı, 
uzatmalarda 83-79’la kazandı.

Muğla Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü ve Muğla 
Amatör Spor Kulüpleri 
Konfederasyonu tarafından 

30 Ekim tarihinde Muğla 
Sıtkı Koçman Üniversitesi 
Atatürk Kültür Merkezinde 
gerçekleştirilen Muğla’da 

Spor’un En’leri ödül törenine 
Hokeyciler damga vurgu. 
2022-2023 sezonunda 
toplamda 4 kategoride 

Türkiye Şampiyonu 
olan ve 2 kategoride ise 
Türkiye 2. si olan milli 
takımlara toplamda 10 
sporcu gönderen Muğla’lı 
Hokeyciler toplam 43 
plaket aldılar. Ödüllerini 

Muğla Valisi İdris Akbıyık 
ve Muğla Vali Yardımcısı 
Murat Kahraman’ın elinden 
alan Hokey takımının 
kaptanı Aleyna Başbuğ, 
“Bizler Muğla ilinin ulusal 
ve uluslararası arenadaki 

yüz akıyız, bu başarılarımızı 
ailemiz gibi olan Ege 
Yıldızları Spor Kulübü ve 
değerli hocamız Serkan Şen’e 
borçluyuz” dedi.

Muğla’nın En Başarılı Branşı Hokey

Bugün burada Gazze’den 
günlerdir yükselen acı feryat-
lara, akan onca masum kana, 
dökülen göz yaşlarına seyir-
ci kalamayan; mazlum ve ma-
sum coğrafyalar için her fırsatta 
hakkı ve hakikati haykıran AK 
PARTİ MUĞLA İL GENÇLİK 
KOLLARI BAŞKANLIĞI ola-
rak #SayStop demek üzere top-
lanmış bulunmaktayız.

1948 Yılından bu yana de-
vam eden çatışmaların kronik-
leşmiş bir hal aldığı Filistin’de; 
katil İsrail 7 Ekimden bugüne 
küresel vicdanı derinden yara-
layan, çok sayıda sivil can kay-
bının yaşandığı yeni bir çatışma 
ortamı oluşturmuştur. 

Her karış toprağının yoğun 
bombardımana tabi tutulduğu, 
orantısız gücün, savaşlarda da-
hi kullanımı yasak olan fosfor 
bombalarının kullanıldığı, en 
temel insan haklarının dahi hi-
çe sayıldığı, insanlık onurunun 
ayaklar altına alındığı Filistin’de, 
İsrail tarihe bir kez daha adını 
kara leke ile yazdırmıştır. 

Gazze’deki yaşlı, çocuk, ka-
dın her bir sivilin su ve gıda da-
hil temel ihtiyaçları edinmeleri-
ni bile engelleyen zalim İsrail’in 
bu gaddarlıkları karşısında ne 
yazıkki sözde insan hakları sa-

vunucuları sus pus olmuş hatta 
kimileri İsrail’e destek için sıra-
ya gelmiştir. 

Saldırılarının ilk anından 
itibaren Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan ta-
rafından kendilerine itidal çağ-
rısında bulunulan, sükûnete 
ve bu zalimliği sona erdirmeye 
çağrılan; bunun dışında aranan 
her yolun ve hevesin peşinde 
koşulmasının sadece daha faz-
la yıkıma, daha fazla gözyaşına 
ve daha fazla can kaybına sebep 
olacağı kendisine hatırlatılan İs-
rail, ne yazıkki tüm bu çağrılara 
daha fazla masum kanı dökerek 
yanıt vermiştir. 

41 km uzunluğu 10 km ge-
nişliğinde bir alanda 2 milyo-
nun insanın yaşadığı, İsrail ta-
rafından açık hava hapishanesi-
ne çevrilen Gazze’de bugün da-
hi hastaneler bombalanmaya 
devam etmekte ve Netenyahu 
Hükümeti soykırım suçu işle-
mektedir. Savaş hukuku, insan 
hakları ihlal ediliyor, uluslara-
rası hukuk tanınmıyor ve tüm 
bunlar Dünyanın gözüönün-
de yapılıyor. Bu durum, İsrail’in 
gerek bugün gerekse yarın in-
sanlık için hem bölgesel hemde 
küresel bir tehdit olduğunu or-
taya koymaktadır.

AK Gençlik olarak bu vah-
şete ve bu katliamlara “#SayS-
top” demek adına geçtiğimiz 
Cuma günü Starbucks mar-
kasının İsrail'e verdiği desteği 
göz önünde bulundurarak AK 
Parti Gençlik Kolları mensu-
bu 30.000'i aşkın gençle birlik-
te tüm il ve ilçelerimizde eş za-
manlı olarak protestomuzu ger-
çekleştirmiş, AK Parti Gençlik 
Kolları olarak #SayStop demiş 
ve işgalci İsrail’in masum kanı-
na doymayan alçak saldırıları 
son buluncaya kadar #SayStop 
demeye devam edeceğimizi bil-
dirmiştik.

Bugünde, burada olduğu gi-
bi 81 ilimizin tamamında eş za-
manlı olarak AK Parti Gençlik 
Kolları mensupları olarak;

• Bugün Gazze’de soykırı-
ma dur de 

• Bugün Gazze’deki vahşe-
te dur de

• Bugün Gazze’deki zulme 
dur de 

• Bugün Gazze’de yaşanan 
insanlık suçlarına dur de

• Bugün İsrail’e dur de
Diyerek haykırıyoruz ve 

#SayStop demeye devam edi-
yoruz.

Bu vatanın gençleri hem 
kültürü hemde uluslararası de-
ğerlere olan bağlılığın bir sonu-
cu olarak Gazze’de yapılan in-
san hakları ihlallerinin dimdik 
karşısısındadır.

Altını çizerek tekrar ifade 
ediyoruz;

Bugün Anadolu’nun her 
bir köşesinde milyonlarca genç 
Gazze’de yavrusunun cenazesi-
ni kucağına almış bir annenin 
yüreğindeki sızıyı en derinden 
hissetmekte, bu zülme katkı su-
nan kim varsa hesabını tutmak-
tadır. 

Türkiye’nin ötesinde, bölge-
nin en büyük gençlik hareketi 
olan AK GENÇLİK olarak Da-
ha Adil Bir Dünya diyerek yo-
la çıkan Cumhurbaşkanımı-
zın izinde; her zaman mazlum-
ların savunucusu olduğumuzu, 
insanlık ve hukuk bilmez cani-
lerin karşısında olacağımızı be-
lirterek #SayStop diyerek hay-
kırıyoruz.

Basın Açıklaması
AK Parti Muğla İl Gençlik Kolları Başkanı 

Av.Ceylan Koca
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